



Hammerfest, 16. mars 2021

## Innkalling styremøte for Norsk Bobil og Caravan Club avd. Hammerfest

Dato: 08.03.2021

Kl: 1900

Sted: Meca Hammerfest

Innkalt: Helene Paulsen, Jan Åger Sundquist, Bjørn Andor Rønquist, Kjetil Jacobsen, Tom Cristian Robertsen, Trond Stamsvik, John Bærø og Tone Holmgren  
Tilstede, alle utenom Tone Holmgren.

### Sak 1: Godkjenne protokoll fra forrige møte

Godkjent.

### Sak 2: Økonomisk oversikt

På konto er det nå kroner: 169.045,22.

Plassleie har forfall 10 mars, det blir da noe påfyll på konto.

### Sak 3: Innkommende post:

- NBCC

Vi har nå fått 9 nye medlemmer, samt et medlem som har meldt seg ut.

- Plasskomite

Det er ikke kommet inn noen post til plasskomite.

### Sak 4: Forberede årsmøtet

- Faste henviste plasser i forhold til covid 19.
- Hvem kan møte tidligere og ordne klart til møtet? Bjørn og Trond møter opp før møtet.
- Servering? Vi koker kaffe, en må servere kaffe med hansker. Kaffe-kaker servers på papp fat.
- Gjennomgang årsmøtet.





Hammerfest, 16. mars 2021

## Sak 5: Kurs med Ingunn Wageli i styrearbeid.

- Styret setter seg selv og den frivillige organisasjonen i en veldig sårbar situasjon om hvert styremedlem ikke setter seg inn i hva sin rolle innebærer og tar eierskap til sin egen rolle. Men slik det er nå har ingen i styret hos NBCC avd Hammerfest fått noen kurs, opplæring, rutiner i hva dette innebærer. Har snakket med Ingunn Wageli ang styreverv kurs. Vi ble enig i at den beste tiden for dette er i Mai. Da er været stabilt og fjellet ikke lite fristende.. Vi får jobbe litt på egenhånd med dette i mellom tiden. Hva er oppgavene til de forskjellige rollene i styret?
- Ingunn foreslo også det kunne være aktuelt for plasskomite og være med på dette møtet. Slik at man kan få laget litt klare arbeidsfordelinger mellom styret og plasskomite.

## Sak 6: Orientering takst og forsikringer

Har vi fått inn noe her? Nei, ikke ennå purrer.

## Sak 7: Prisoverslag div rørdeler/varmtvannstank

Har vi fått inn noe her?

Vi har ikke fått inn noen priser hær.

## Sak 7: Leiekontrakter

Leder har snakket med fagsjef Anita i NBCC, alt arbeid så langt ser helt fint ut. Vi må bare ta opp de sakene som skal i årsmøtet før vi gjør den helt ferdig. Sentralstyret som skal godkjenne denne kontrakten, de har møte i April. Så jobber med å få den ferdig til April.

## Sak 8: Vann

Ikke fått tilbakemelding på vannprøver fra mattilsynet.





Hammerfest, 16. mars 2021

## Sak 9: Planlegge påsken 2021

- Status gevinster: Ann Inger strikker en genser, hjemmestrikket lester, hjemmestrikket overraskelse og en annen gevinst. Hva slags loddbok skal vi bruke. Kjøpe inn noe mer? Tigge?
- Status Vinlotteri: Har vi konvolutter og det vi trenger til dette?
- Hekse skirenn.
- Status: Barneskirenn/akedag.

## Sak 10: Diverse

- Brann slukkere Skaidi mangler en inne i brakken og om man skulle hatt noe i grillstuen?
- Regning fra vipps.
- Corona situasjon. Smittevedtak for caravanplassen er utarbeidet.

